
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 17/2011  Datum: 28. 11. 2011 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   

Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana      (Aug) P Kolářová Hana       (Kol) P Sůra Lukáš Bc.   (Sur) P 

Fižová Marie Ing.       (Fiz) P Kolbaba Zdeněk    (Kob) P Šupík Miroslav   (Sup) P 

Horák Miroslav Ing.  (Hor) P Kváč Pavel             (Kva) P Vančura Pavel   (Van) P 

Osadní Výbor LEDEC :  

HOSTÉ :  

 

Program Jednání: 

1. Program porady 

2. Plán porad 

3. Připomínky zastupitelů z minulé porady 

4. Připomínky zastupitelů 

5. Stavební úpravy v zám. restauraci 

6. Rekonstrukce č.p. 5 

7. MŠ Choltice - příspěvky od obcí 

8. Zákaz zastavení - řešeno Policií ČR 

9. Stavební záměry občanů 

10. Stavební činnosti městyse 

11. Dotační program mobility 

12. Kulturní akce 

13. Spor s Lesy ČR 

14. Těžba dřeva v oboře 

15. Rozpočet městyse 

16. Manželé J. - prodej části parcely p.č. 657 

 
Jednání a usnesení: 

add 1. Program porady 

 
Starosta přivítal přítomné zastupitele, seznámil je s plánovanými body programu 
porady. 

add 2. Plán porad 

 12.12 Veřejné zasedání (program: škola, školka, rozpočet městyse) 

add 3. Připomínky zastupitelů z minulé porady 

 bez připomínek 

add 4. Připomínky zastupitelů 



 

Kob: Byla opravena chybějící dlažba u informační cedule na náměstí. 
Rozsvěcení vánočního stromu  - velice zdařilá akce, spousta lidí - ponaučení: pro příště 
nutno nazvučit a nasvítit 
Hor: Kdy bude zahájena dodávka plynu Na Hlásku?Odp.: Stavba hotová, zapojení 
provede RWE do konce roku. 
Sur: Na zakázanou skládku u vjezdu do zámeckého areálu někdo stále naváží odpad - 
Bude znovu informována veřejnost o zákazu skládky (vyhlášení, cedule, popř. choltické 
noviny).  

add 5. Stavební úpravy v zám. restauraci 

 

Se změnami hygienických pravidel vzešly požadavky na stavební úpravy kuchyně 
zámecké restaurace (vybudování oddělených prostor pro různé činnosti a suroviny). 
Se stávajícím nájemcem M. Tomáškem bude dále řešeno. 

add 6. Rekonstrukce č.p. 5 

 

V současné době se stále čeká se na dokončení projektové dokumentace. Po dokončení 
bude předáno památkářům k posouzení. Po kladném posouzení památkáři bude 
zveřejněna výzva k podání nabídek, na výběrové řízení budou dohlížet zástupci Úřadu 
regionální rady, za městys ing. Herman – schválený konzultant pro výběrové řízení. 

add 7. MŠ Choltice - příspěvky od obcí 

 

Starosta sjednává s okolními obcemi podmínky příspěvku na školkové děti, okolní obce 
budou přispívat nám na jejich děti, my budeme platit obcím, které umístí naše děti ve 
svých zařízeních (jedná se o děti mladší tří let). Výše neinvestičního nákladů v choltické 
MŠ je 5 800 Kč na dítě a rok. Zároveň proběhne revize pravidel přijímání dětí do MŠ. 
Kapacita školky je 75 dětí, 44 dětí je z okolních obcí. 

add 8. Zákaz zastavení - řešeno Policií ČR 

 

Porušování zákazu zastavení před prodejnou Coop je postiháno Policií ČR a to na 
základě oznámení ze strany vedení městyse. (datum, reg.značka, fotografie,) Stejně tak 
již byli pokutováni řidiči přistiženi při parkování před Zámeckou restaurací.  

add 9. Stavební záměry občanů 

 

Dohodnut postup se stavebním úřadem: 
Stavební záměry občanů v městysi budou posuzovány zastupitelstvem. 
Občan M. A. - export podána žádost o vybudování přístřešku – dodatečně vyhověno. 

add 10. Stavební činnosti městyse 

 

V budově školy budou na „severní straně“ vyměněny regulační ventily radiátorových 
těles. Obdrženy 3 nabídky - stavební komisí doporučena nejvýhodnější nabídka od fy 
Erik Minařík, zastupitelé souhlasí. 
Zadání vypracování projektu na plynofikaci obecního domu v Ledci, náklady na stavbu 
cca 44 000Kč. 

add 11. Dotační program mobility 

 

Starosta představil zastupitelstvu dotační program mobility pro budování 
bezbariérových tras pro spojení bezbariérových budov. Program je značně 
administrativně náročný a městys téměř nevlastní bezbariérové budovy. Spoluúčast 
městyse min. 30%. Takže v současné době nebudeme žádat, ale vedeme v patrnosti. 

add 12. Kulturní akce 

 

10.12 - Klanění 3 králů 
(6.12. - příprava vánoční výzdoby kaple a muzea, plánovány 2 koncerty 12:30 pro 
seniory 14:00 pro ostatní). 

add 13. Spor s Lesy ČR 

 
Proběhla 2. schůzka pracovní skupiny - probírání materiálů z roku 1946, vše dohledáno, 
zítra odpoledne plánována další schůzka. 

add 14. Těžba dřeva v oboře 



 

Proveden výběr firmy na těžbu a rekultivaci, cca 1,3 ha smrčiny letos bude vykáceno 
0,6 ha. Osloveny 3 firmy, nejvýhodnější nabídka od společnosti Progres H. M. 
Na provádění těžby bude veřejnost upozorněna rozhlasem, upozornění bude zasláno i do 
Chrtník. 
Dále plánována samotěžba a těžba a prodej kulatiny městysem. 

add 15. Rozpočet městyse 

 Projednávání a připomínkování rozpočtu městyse. 

add 16. Manželé Jelínkovi - prodej části parcely p.č. 657 

 

Na městys doručena žádost o odkoupení části parcely p.č. 657. Jedná se o relativně 
velký pozemek. 
Připraví se dotazník pro majitele sousedních nemovitostí, zda chtějí odkoupit přiléhající 
části z p. č. 657, poté bude řešeno dále, jak bude s pozemkem naloženo. 
Žádost manž. J. bude řešena separátně (bude požadováno  věcné břemeno na kanalizaci 
+ zajištění vjezdu (vrata). 

  

Zapsal: Lukáš Sůra 

 


